
La Taula comarcal d'infraestructures insisteix en la millora de

l'R3

La l�nia de tren centra la reuni� d'entitats i consells comarcals

Reuni� de la Taula comarcal d'infraestructures |

Consell Comarcal del Ripoll�s

Que el Ripoll�s estigui al dia pel que fa a vies de comunicaci� que

el connecten amb les comarques ve�nes i, especialment, amb els

centres econ�mics del pa�s �s una q�esti� cabdal per al Consell

Comarcal del Ripoll�s. Sobretot, per garantir que els habitants del

territori no es quedin enrere en opor tunitats en comparaci� amb els

de la resta del pa�s i sigui una comarca competitiva. �s amb aquest

objectiu que treballa la Taula comarcal per a les

infraestructuresdel Ripoll�s.

La millora de la l�nia ferrovi�ria R3 ha centrat la reuni� dÕaquest mes

dÕaquest f�rum conformat per lÕ�mbit pol�tic i entitats implicades en la mat�ria. En aquesta ocasi�, tamb� hi ha

par ticipat el president del Consell Comarcal dÕOsona, Joan Carles Rodr�guez; el coordinador del Pla de Rodalies

de Catalunya, Pere Macias; i representants del colálectiu Perqu� no ens fotin el tren.

El vicepresident primer del Consell Comarcal del Ripoll�s i president de la taula, Enric P�rez, ha ober t la sessi�

remarcant la impor t�ncia de treballar conjuntament per millorar la qualitat del servei ferroviari de Rodalies. De la

seva banda, el president, Joaquim Colomer, ha destacat les obres de millora com la renovaci� que sÕha fet del

t�nel de Toses o la millora que es far� del pont sobre lÕaiguabarreig del Ter i del Freser. Aix� mateix, considera

que caldria queRenfe i Adif fessin m�s difusi� de totes les inversions perqu� els usuaris potencials conf i�n m�s

en el servei.

Pel que fa al president del Consell Comarcal dÕOsona, Joan Carles Rodr�guez, ha exposat la consecuci� dÕun

pacte comarcal dÕOsona per a lÕR3 i nÕha explicat el contingut. Tamb� ha posat de manifest la necessitat que, al

marge de no disposar de fons suf icients per fer determinades inversions a lÕobra, fora bo que Adif fes un esfor�

per redactar els estudis previs i tenir-los a punt per quan hi hagi f inan�ament. Tamb� ha entomat

satisfact�riament la voluntat del Ripoll�s de treballar de bracet amb Osona en les reivindicacions per a la l�nia.

El coordinador delPla de Rodalies de Catalunya, Pere Macias, ha detallat alguns projectes en marxa per a lÕR3

com un pla de xoc per reparar talussos al Ripoll�s i la Cerdanya, el desdoblament imminent entre la Garriga i

Parets del Vall�s (Vall�s Oriental), el del tram sud de lÕestaci� de Vic o la construcci� de subestacions

el�ctriques a Taradell (Osona) i Parets. Ha adm�s la manca dÕinversi� en Rodaliesdels darrers anys i ha demanat

comprensi� per les afectacions al servei que produiran, especialment, les obres de desdoblament.

En les seves intervencions, la por taveu de Perqu� no ens fotin el tren, Montse Ayats, ha subratllat la voluntat de

disposar dÕÓun bon tren, amb bons horaris i bon serveiÓ. En aquest sentit, ha emfasitzat que no nom�s ha de ser

�til per connectar el Ripoll�s amb Barcelona sin� que tamb� ha de servir per intercomunicar els municipis per on

transcorre la l�nia al llarg del Ripoll�s i Osona. Tamb� ha defensat que cal estar permanentment a sobre dels

responsables del servei perqu� sigui ef icient.

De la seva banda, el por taveu del grup comarcal dÕAlternativa municipalista,Ëlex Medrano, sÕha interessat per les

millores que podria suposar per a la l�nia la celebraci� dels Jocs ol�mpics dÕhivern del 2030 al Pirineu, la qual



cosa la majoria dels presents ha respost dient que seran benvingudes.

La Taula comarcal dÕinfraestructures est� formada pels por taveus dels grups pol�tics comarcals, a m�s del

president, Joaquim Colomer. Tamb� hi par ticipen la Uni� intersectorial empresarial del Ripoll�s i la plataforma El

Ripoll�s Existeix. En aquesta ocasi�, at�s que sÕhavia dÕabordar lÕestat i les necessitats de millora de la l�nia

ferrovi�ria R3, tamb� hi ha par ticipat el president del Consell Comarcal dÕOsona, Joan Carles Rodr�guez; el

coordinador del Pla de Rodalies de Catalunya, Pere Macias; i representants del colálectiu Perqu� no ens fotin el

tren. La taula la presideix el vicepresident primer del consell comarcal, Enric P�rez.
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